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Chinese Finance Association of America proudly presents 

CFAA Distinguished Speaker Series: 
 

“Investment and Career Opportunities in the 
Chinese Insurance Industry” 

中国保险业的投资与事业发展机遇 

Featuring 

Ms. Wang Bailing 
 

Vice President  
China Sino Life Insurance Company Ltd. 

Vice Chairman of HMO-China 

中国生命人寿保险股份有限公司副总裁王佰玲女士 

Wednesday, October 27, 2010 

5:15 p.m. - 7:00 p.m. 

Quarles & Brady LLP 
300 North LaSalle Street, 40th Floor 

Chicago, Illinois 60654 
 
      Agenda:  5:15 – 5:30pm Registration 

5:30 – 6:00pm Networking  
                                            6:00 – 6:40pm Speech by Ms. Wang Bailing 

6:40 – 7:00pm Q&A 
 

Fee: CFAA Member – $8; Non-CFAA Member with online payment - $13; Walk-ins - $18 
 

Pay Online Now  
(RSVP by Oct 25th, 2010) 

 
 
Note:  -     The event will be conducted in Chinese for the convenience of the speaker. 

- Business casual attire is required, shirts with collar, no jeans or sneakers allowed. 
-     No refunds will be issued unless the event is canceled.   
- CFAA members are defined as those who submitted CFAA membership forms and fees with 

confirmation from CFAA Board of Directors. 
 
 

http://www.chinesefinanceassociation.org/events-programs/cfaa-events/�
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Speaker’s Biography: 
 
王佰玲女士, 生命人寿保险股份有限公司的董事长助理、副总裁，养老保险公司筹备组执行组长。中国

HMO 副主任委员和北京健康保障协会副会长。王女士长期以来在保险领域担任高级管理人员，并对家庭养

老、保健医学、整体健康管理、管理式健康养老工程有长达十多年的研究与实践。先后获得高级经济师和

保险医学职称。在加入生命人寿之前，王女士是新华保险的高管。  
 
生命人寿保险股份有限公司是一家全国性的专业寿险公司，成立于 2002 年 3 月 4 日。公司现注册资本

28.56 亿元，是国内资本实力最强的寿险公司之一。目前，公司总资产已经突破 300 亿元，累计保费收入

已超过 350 亿元，拥有 500 多个分支机构和服务网点，共有 4 万多管理和销售人员，为全国 200 多万客

户提供包括人寿保险、意外险、健康险和养老保险在内的全方位风险保障解决方案和投资理财计划。公司

开发的独具特色的保额分红产品，兼具保障与理财功能，已成为市场上具有很强竞争力的产品，被评为客

户最喜爱的保险产品之一。 
 
 
 
----------------- 
About CFAA 
 
Chinese Finance Association of America (CFAA) is an independent not-for-profit, non-partisan organization committed to promoting 
educational and cultural exchange among finance professionals between the United States and Greater China through facilitating 
communication and the exchange of ideas in the financial industry. Incorporated and headquartered in Chicago, Illinois, CFAA is aimed 
to serve Chinese finance professionals and others who are interested in the financial industry of Greater China. Please feel free to 
contact CFAA should you have any questions: info@ChineseFinanceAssociation.org. If you would like to become a CFAA member, please 
fill out the membership application form online. If you are interested in the volunteering opportunities at CFAA, please submit the 
volunteer and staff application form.  
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